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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mennyi gyermek részesül ingyenes vagy 
kedvezményes étkeztetésben és ez miként változott az elmúlt években?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Az  ingyenes  vagy  kedvezményes  étkeztetésben  részesülők  körét  még  a  szocialista  kormányok
kezdték  kibővíteni  főként  a  rászoruló,  a  tartósan  beteg  illetve  fogyatékossággal  élő  gyermekek
számára, majd a szünidei időszakra is. Sajnos ez a folyamat jó néhány évre megtorpant, amikor a
kormány lényegében leállította a gyermekszegénység elleni programot.

Örömmel  láttuk,  hogy  a  kormány  néhány  éve  a  bölcsődébe  és  óvodába  járó  gyermekeknél
kiterjesztette a kedvezményesen étkezők körét. Sajnos azt a mai napig nem sikerült elérnünk, hogy
a  rászoruló  gyermekek  a  középiskolában  is  ingyenesen  étkezhessenek,  ezzel  is  segítve
továbbtanulásukat.

Arról azonban semmilyen pontos információt nem találni, hogy miként változott az egyes években
az egyes kedvezménytípusokban részesülők száma, aránya.

Mindezek miatt kérdezem Miniszter Úrtól:

- Miként változott az elmúlt 10 évben az egyes jogosultságok alapján kedvezményesen vagy
ingyenesen  étkező  gyermekek  száma,  aránya  a  bölcsődékben,  óvodákban,  az  általános
iskolákban és a középiskolákban? 

Tisztelettel várom válaszát!

Budapest, 2019. július 10. 

Bangóné Borbély Ildikó
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